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PROTOKÓŁ Nr 65 

z obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 16 lutego 2023 roku 

 

 

Obrady LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 16 lutego 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1635 do godz. 1650. 

 

Obradom LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie 

wraz  z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bieniek Radosław 

2. Bogusławski Bogumił 

3. Chwastowski Adam 

4. Ciężka Aneta 

5. Cywiński Andrzej  

6. Dziedzic Robert 

7. Foręc Wojciech 

8. Kozieł Wojciech 

9. Rabenda Rafał 

10. Skrzydlewski Paweł 

11. Szczepanik Józef 

12. Szymczak Paweł 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

Bartosik Malwina 

Wilczyński Jacek 

 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radny Powiatu Bełchatowskiego Bogdan Stolarczyk 

3. Radni Rady Gminy Rusiec 

4. Skarbnik Gminy Rusiec Aleksandra Bartkowiak 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda dokonał otwarcia obrad LXV Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXV Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 16 lutego 2023 r. na godz. 1600”.  

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXIII Sesji Rady Gminy Rusiec, która odbyła się w dniu 30 stycznia  

   2023 r. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad LXIV Sesji Rady Gminy Rusiec, która odbyła się w dniu 8 lutego  

   2023 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 -2031, 

2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na 2023 r., 

3) ustalenia diet dla sołtysów sołectw Gminy Rusiec oraz wysokości zwrotu kosztów podróży  

    sołtysom, 

4) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom 

kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 

32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia  2016 r.  Prawo Oświatowe, 

 5) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

     budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej  

     ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rusiec. 

7. Wolne wnioski i zapytania.  

8. Sprawy różne.  

9. Zakończenie obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący RGR: Czy są wnioski do porządku obrad? 

Brak 
 

 

Proszę o przegłosowanie całego porządku obrad: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad LXIII Sesji Rady Gminy Rusiec, która odbyła się w dniu  

                30 stycznia 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 
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„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

wobec powyższego głosowania protokół z LXIII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 5. Przyjęcie protokołu z obrad LXIV Sesji Rady Gminy Rusiec, która odbyła się w dniu  

               8 lutego 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

wobec powyższego głosowania protokół z LXIV Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXV/427/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 16 lutego 2023 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

  

 2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Radny RGR Bogumił Bogusławski poprosił o przedstawienie zmian. 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak szanowni państwo główne zmiany dotyczą dochodów, 

wydatków, wydatków majątkowych, przychodów. Rozchody pozostają bez zmian. W zał. 

inwestycyjnym wprowadzamy inwestycje pn. „Przebudowa drogi gminnej w miejsc. Kuźnica”, 

„Budowa masztu flagowego przed budynkiem Urzędem Gminy i wymiany kostki brukowej przed 

budynkiem Urzędu Gminy” a także wkład własny na zadanie „Zadaszenie trybun stadionu”, w zw. ze 

złożonym wnioskiem o uzyskanie dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego. Łączna kwota to 380 

tysięcy. Wniosek w trakcie rozpatrywania. Dodatkowo przeznaczamy 100 tysięcy na dotację celową 

dla Gminnego Ośrodka Kultury z przeznaczeniem na zorganizowanie dożynek gminnych. Dziękuję. 
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Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy pojawiły się pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXV/428/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 16 lutego 2023 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

    3) ustalenia diet dla sołtysów sołectw Gminy Rusiec oraz wysokości zwrotu kosztów podróży  

         sołtysom. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXV/429/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 16 lutego 2023 roku 

w sprawie ustalenia diet dla sołtysów sołectw Gminy Rusiec oraz wysokości zwrotu kosztów  

                   podróży sołtysom. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

    4) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu 

rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których 

mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia  2016 r.  Prawo Oświatowe. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  
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W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXV/430/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 16 lutego 2023 roku 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia 

zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o 

których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia  2016 r.  Prawo 

Oświatowe. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

5) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rusiec. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXV/431/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 16 lutego 2023 roku 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rusiec. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 7. Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są wolne wnioski                             

i zapytania. 

Brak 

 

Punkt 8. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są sprawy różne. 

 

Radny RGR Andrzej Cywiński jak wiemy Sejm pracował nad ustawą wiatrakową, zmieniając 

odległość na 700m teraz. Chciałbym, aby mieszkańcy Gminy Rusiec wiedzieli, ile pieniędzy dają te 
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trzy firmy wiatrowe w naszej gminie.  Czy ta wartość rośnie, czy pieniądze są coraz większe czy 

mniejsze? To pytanie do Pani Skarbnik, aby odpowiedziała na kolejnej sesji. 

 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak Szczegóły jak najbardziej na kolejną sesję. Natomiast jeśli 

chodzi o samą podstawę opodatkowania to 2% od wartości budowli, który był od dawna ustalony nie 

uległ zmianie. Jedynie podlega zmianie wartość budowli, jak ktoś dokona wyceny szacunkowej, 

aczkolwiek to nie powinno się  zmieniać, bo każdy ma taką budowlę w księgach rachunkowych. 

Natomiast kwoty dokładnie sprawdzę. Przed zmianą przepisów były to pieniądze dużo większe, 

ponieważ inaczej była określana wartość budowli, wchodziły w to tzw. skrzydła i inne urządzenia, 

które wchodzą w skład budowli wiatrakowej. Obecnie jest to tylko od podstawy. Jak kiedyś było np. 

wpływów półtora miliona od jednej z firm, obecnie trochę ponad 500 tysięcy. Jeszcze większe 

szczegóły odnośnie dokładnie tych wpływów z tych wiatraków to z wymiaru na następną sesję. 

Dziękuję. 

 

 

 

Punkt 9. Zakończenie obrad LXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXV Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

 

 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła:   

Monika Pawlak 


